
Motion nr 1 till Västerhaninge IF årsmöte 2024

Inkommen motion via mail 2024-02-06 från: Fredrik Modéen

Motionens hela innehåll:

Hej
Har en fundering. Skulle man till nästa år kunna göra en tydligare avgränsning i ekonomin?

Med tanke på att det finns röster för att senior verksamheten ska bära sina egna kostnader. Men hur
mycket kostar det och hur mycket betalar ungdomssektionen med pengar?

Eg skulle jag vilja se kostnader intäkter för varje del är man också ser hur mycket som "går över" från
tex lokstöd mm 

Skulle det gå att göra? Behöver man ändra hur saker bokförs?

Jag tycker väl att är de ledare/saker som både ungdomar och seniorer använder så bör kostnaden stå
på ungdomarna någon måtta får det vara på krånglugheterna😁

Tex på indelning: 
Senior
Ungdom
Kafeterian 
Övriga VIF/Styrelse

Vad tror ni?

När vi har det kan man också diskutera hur mycket det är värt för ungdomarna att ha bra seniorlag.

Mvh 
Fredrik

Styrelsens svar:

Indelning av budget görs redan idag i arbetet och dessutom i en större omfattning än motionen. 

Styrelsens yrkar på AVSLAG till motionen

Styrelsen föreslår att årsmötet avslår denna motion då detta redan genomförs. Styrelsen kommer

däremot fortsatt stödja initiativ som vidareutvecklar vår verksamhet.


